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Resultatredovisning 
RESULTATRÄKNING, TKR Budget  

2021 
Prognos 

2021 
Avvikelse 

Prognos 
Utfall 

april 
Avvikelse 

budget april 
Verksamhetens intäkter 99 865 102 015 2 150 31 953 - 1 335 
Verksamhetens kostnader -89 697 -91 697 - 2 000 - 28 958 941 
Verksamhetens nettokostnader 10 168 10 318 150 2 995 -394 
Avskrivningar - 9 963 -9 377 586 - 2 631 690 
Finansiella poster - 205 - 180 25 -30 38 
ÅRETS RESULTAT före bokslutsdisp. 0 761 

 
761 334 334 

 

Ekonomi och verksamhetsanalys programområden 
- Verksamhetens intäkter och kostnader visar avvikelser mot budgeten och det beror till 

stora delar på att budgeten inte är periodiserad utifrån säsong, utan är rakt fördelad 
efter antal månader.  

- Införandet av FNI i Vaggeryd blev klart tidigare än vad vi beräknat i budget, varför 
både intäkter som kostnader stiger på årsbasis.  

- Intäkter för försäljning av material från framförallt våra ÅVC-anläggningar, har varit 
positiv då det för tillfället är en hög prisbild då efterfrågan är stor. 

- Avskrivningar för perioden hamnar lägre då flera planerade investeringar har skjutits 
på framtiden. 
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Processen pågår kontinuerligt för att uppfylla de mål som skall vara genomförda till år 
2022 i Avfallsplanen och där Samverkan Återvinning Miljö är ansvarig. Status för 
respektive delmål sammanfattas kort nedan. 

- Mängden avfall som kommunen ansvarar för ska minska till förmån för hållbar 
konsumtion och ökad återanvändning. 

o Via införandet av 4-facks kärl, (fr.o.m. 2021 nu i alla medlemskommuner) i 
SÅM så går det betydligt mindre avfall till förbränning. Vid en jämförelse med 
de tre första månaderna 2019, då FNI började införas i Gislaved och Gnosjö 
med start i februari och de samma månader 2020 och 2021 så skickas det 
betydligt mindre avfall till förbränning. 

- Material 1901-1903 2001-2003 2101-2103 
Brännbart 4 533 ton 3 186 ton 2 912 ton 
Matavfall      35 ton     680 ton    804 ton 
Tidningar       12 ton     181 ton    279 ton 

Glas        0 ton     207 ton     99 ton 
Förp (Metall, Papp, Plast)       0 ton     321 ton    338 ton 

Summa 4 580 ton 4 575 ton 4 432 ton 
                         Förpackningar gick till Svenljunga under Mars - Maj 2019, inga vikter
  

Tömda elboxar 569 st         
(ca: 0,5 ton)               

4 143 st                   
(ca: 3,5 ton) 

3 659 st      
(ca: 3,1 ton) 

- Materialåtervinningen ska öka. 
o Via införandet av 4-facks kärl ökar mängden material som går till återvinning 

från hushållsavfall. Under de tre första månaderna 2021 har mängden material 
som gått till materialåtervinning uppgått till ca 715 ton. 

- Matavfall ska omhändertas så att nationella miljömål uppnås. 
o Matavfallet skickas idag till Tekniska Verken i Linköping där man producerar 

biogas av matavfallet. I processen skapas även en näringsrik biogödsel som 
ersätter konstgödsel i lantbruket.  

- Källsorteringen av farligt avfall ska förbättras. 
o Ett första steg skapades med elektronikboxen för de abonnenter som har 4-

facksinsamling. Där kan abonnenten lämna glödlampor, batterier och 
småelektronik vid bostaden, boxen töms samtidigt som ordinarie tömning av 4-
fackskärlen. Under årets första tre månader har vi tömt 3 659 boxar med en 
totalvikt av ca 3 ton, något mindre än 2019 trots att Vaggeryd tillkommit, tyder 
på att man tömt mycket av sina ”lager” hemma och det ligger på mer normala 
nivåer 

- Standard och service på ÅVC inom GGVV samt tillgänglighet och förutsättningarna för 
att lämna grovavfall till återanvändning ska förbättras. 

o På flera av våra ÅVC-anläggningar finns det idag möjlighet att lämna material 
för återbruk, men planering för utvecklig av våra ÅVC-anläggningar pågår. 

- Återanvändning av avloppsslam ska bidra till resurseffektiva kretslopp med minsta 
möjliga påverkan av farliga ämnen. 

o Diskussioner förs med våra medlemskommuner om att hitta bra lösningar för 
omhändertagande av avloppsslam från enskilda avloppsanläggningar. 
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Väsentliga händelser 

- Införandet av FNI i Vaggeryds kommun startade under mitten av januari och var klar 
redan i slutet på februari, vilket gick betydligt bättre och snabbare än vad vi beräknat. 

- Pandemin gör fortfarande att vi har stora besöksantal på våra anläggningar, många av 
våra kunder renoverar sina bostäder, rensar ur garage och ansar sin trädgård.  

- Mängden material in på våra Återvinningscentraler och Gröntippar har ökat markant, 
vilket ger oss merkostnader i form av behandlingsavgifter och transporter, men 
kompenseras nu med ett högre pris på de materialslag vi säljer från våra ÅVC-
anläggningar.  
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